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Vragen van het lid Markuszower (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid 
en Justitie over het bericht «Maximaal 2 jaar cel» (ingezonden 8 juni 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Maximaal 2 jaar cel»?1 

Vraag 2
Vindt u ook dat volwassen daden volwassen berecht zouden moeten worden? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Vindt u ook dat het niet uit te leggen is aan de slachtoffers en de maatschap-
pij dat kille moordenaars die nabestaanden levenslang leed hebben toege-
bracht, slechts maximaal twee jaar jeugddetentie opgelegd kunnen krijgen? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat op veertien- en vijftienjarigen die zeer ernstige 
misdrijven plegen die tot veel leed en grote maatschappelijke onrust leiden, 
het volwassenstrafrecht toegepast zou moeten kunnen worden? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Hoe vaak wordt nu gebruik gemaakt van de mogelijkheid om het volwassen-
strafrecht toe te passen bij zestien- en zeventienjarigen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat voor moorden op jonge meisjes zoals wij helaas 
afgelopen weekend tweemaal hebben gezien, levenslange gevangenissen-
straffen moeten worden opgelegd? Ook als de daders veertien, vijftien of 
zestien jaar oud zijn? Zo nee, waarom niet?
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